
Referat af bestyrelsesmøde mandag d. 3. oktober 2016 kl. 19.00-22.00 

Afholdt hos Sine 

Afbud fra Mogens, Malene og Liselotte 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

 

2. Økonomi – dags dato i forhold til budget  

 

3. Opdatering angående kontingent og tilmelding af ForeningLet.dk  

Der er fortsat mange manglende kontingent- og flisebetalinger, hvilket kræver en masse 

ekstraarbejde i form af påmindelser og rykkere. I forbindelse med overgangen til ForeningLet.dk vil 

der blive udarbejdet en oversigt over rykkergebyrer. 

 

4. Nabohjælp  

Der indsendes en ansøgning til kommunen om tilladelse af opsætning af Nabohjælpskilte, ved hhv. 

enderne af grusstien og Sybergsvej. 

 

5. 1 års gennemgang af fliserne  

Der bliver i den nærmeste fremtid omdelt information om 1 årsgennemgang af fliserne, hvor man 

bedes kommentere eventuelle fejl og mangler, inden gennemgangen i uge 43.  

Det opfordres endnu en gang til at der ikke køres med biler og trailere på fliserne. Dette gælder 

også for kørsel på plænerne. 

 

6. Deklarationer for området  

Bestyrelsen er enig om at aftale et rådgivningsmøde med foreningens advokat. 

 

7. Gartner  

 

8. Pladsen  

Der er store udgifter forbundet med at få tømt pladsen for haveaffald, bl.a. fordi affaldet ligger 

spredt udover et stort areal og der bliver efterladt andet end haveaffald, hvilket koster ekstra at få 

sorteret og bortskaffet. Det undersøges hvad prisen er for at have en container til haveaffaldet 

stående, der tømmes efter behov. Det kræver dog at haveaffaldet placeres i containeren og ikke 

rundt om på pladsen…  

 

9. Affaldsindsamling  



Med henblik på opsamling af affald på fællesområderne, afholdes en affaldsindsamlingsdag søndag 

d. 23. oktober, kl. 10-12, med start fra affaldspladsen. Der udleveres poser og gribetænger, husk 

selv at medbringe arbejdshandsker. 

 

10. Opdatering fra børnegruppen – legepladserne  

Bamsehuset er fjernet fra den midterste legeplads, da det var medtaget. Der er bestilt et nyt legehus, 

som forventes opsat inden årets udgang.  

 

11. Fremtidig loppemarked og sommerevent  

Årets loppemarked og sommerevent var velbesøgt og populært og har givet mange positive 

tilbagemeldinger. Begge arrangementer forventes derfor afholdt næste år – nærmere information 

vedr. datoer og indhold tilgår. Eventuel feedback og ideer til næste års arrangementer kan gives på 

facebooksiden eller til repræsentanter for børnegruppen. 

 

12. Eventuelt  

De enkeltstående bænke ved legepladserne er rådne og fjernes, der henvises til bord-bænkene i 

stedet.  

 

13. Dato for næste møde 

 

 


